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Usvajanje zapisnika sa 118. sjednice Viijeca
nog qtrudnog usavrSavanja i provjere

sa zainteresiranom j avnoSiu,

Nazodan je 2l dlan Vije6a.
Dnevni red je jednoglasno usvojen uz nadopunu ijedlbg Povjerens;tva

kojeg su dlanovi Vije6a zaprimili, a pod todkom

Pravilnik o sadrZaju, rokovima i postupku

strudnosti medicinskih sestara, za savjetov
Izvje56e o odrZanoj Skup5tini IIKMS-a,
Razno.

za bolnidku die

o

struinosti medicinskih sestara, za savjetovanje s

Predsjednica Vije6a podsjetila je kako je Praviln
predsjednica Povjerenstva za strudna pitanja i traj

nomotehnidki uredila kako je bilo dogovoreno.

Usvajanje zapisnika sa 11.8. sjednice Vijeda H S

Zapisnik sa 1 18. sjednice Vijeda HKMSIjednoglas je usvojen.

Ad 1)

Ad 2)
Pravilnik o sadriaju, rokovima i postupku

Pravilnik o sadrZaju, rokovima i postupku traj

medicinskih sestara, za savjetovanje sa zainterresi

objavljen radi szvjetovanja sa zainteresiiranom j

Ad3)
Izvje5ie o odrZanoj Skup5tini HKMS-a
Predsjednik Komore izvijestio je kako.je sjedrrica ine

mjera. Na sjednici je sudjelovalo 76 de\egata.Iz ka je



izvijestio o rezultatima glasanja prema todkamer dne

Poslovnik.a o radu SkupStine HKMS, zaprisnik si

2020. godini, prijedlog izmjena i dopuna Statuta HK
radun HKMS za'20l9. godinu, Financijski plan zaZ
Nadzornog odbora HKMS i imenovani novi. lPredsj

stavku vezanu uz policu osiguranja od pravne za5ti

Rekao je kako se na sjednici Skup5tine rilspravljalo
i prijedlog o izmjenama Statuta HKMS vezano vzn
predsjednika podruZnica, ograrridenje mandata i nadi

predloZio kolega ,...... iz..... kojem je prredsjednik

u pisanom obliku kako bi isti mogao biti poslan na s

delesati odluditi hode li se iii u izmienu akata. Del
sjednica, bez uobidajenih todaka dnevnog reda, na k
situaciji u sestrinstvu i slidno, sa dime se predsjedni

optereiivalaglavna Skup5tina. Rekao je kako je
je protekla u najtroljem moguiem redu, iako se ma

kolega postavljalo pitanja. Prerlsjednik je predsrtavio

Skup5tinom HKMS koju je popunilo 54 delegala, a

ocijenjeno ocjenom 4,6. Medu prijedlozima u anketi
sj ednice Skup5tine HKMS. Predsj ednic a Y ije1,a zah

Zvontmir Pardina rekao j e kako j e kolegica rekla da

nastavila pitati, ali nije dobila odgovor. l?retpor;tavlj

idu6u sjednicu Vijeda 6e doznati o demu se todno

rudi, Zvonimir Pardina rekao je da se racli o .......
Predsjednik je rekao kako je cijela sjednica srrimlje
pitanje dobio odgovor. Zvonin'ir Pardina rekac,je

odgovor, ali nije mogla nastaviti s pitanjima. Predsj

rijed i da su delegati dobivali priliku zapitanja
netko Zelio postaviti dodatrro pitanje trebao se pon

kako je i ona imala slidne primLjedbe koje ie provje
. . . . ... nrje dobila odgovor na postavljeno pitanje, 5

da je bio nazodan na Skup5tini pa je pojasnio da je
pritisnuti gumb koji izgleda kao petica, nakon dega

uklj udivanj e mik ro fon a. Nakon p o stavlj anj a p itanj

mikrofonije, a ako se netko Zelio ponovo javiti, tre

zapravo moguie da je netko bio iskljuden ako"ie

Zvonimir Pardina rekao je da je vjerojatno to b,ilo u

Predsjednica Vije6apitala je je li kolega. ...... traLi
predsjednik je odgovorio kako je kolega . . ... komen

odrZi jo5 jedna izvjestajna skupStina na lkojoj b,i se

ostalome, gdje bi se mogli dati prijedloz:'i,uzodtLav
Financijski plan i sve odluke koje su potlrebne za

problem u tome i da je moLda dobro da se odriii jed
postaviti sva pitzmja koja ih zanimaiu, osobito oni k
svoj oj podruZnici. Predsj ednic a Y rieca rekla .j er

delegata te je pitala od kuda je. Predsjeclnik je re
Sto ima pravo, a sama Skup5tina 6e odlurditi ct lome



prijedlog usvoji, r:nora iii na javnu raspravu, a zatim
Predsjednica Vijeia rekla je kako se tu onda postavlj
posla. Reklaje kako joj to ne zvudi dobro i njeno je
Brankica Ividinec pitala je ide li Pravilnik o sa,lrZaj
usavrSavanja i provjere strudnosti medicinskih sesta
to biti Pravilnik k.oji ie vrijediti za sljedeiu godtinu.
usavr5avanja, bucluii da je na snazi odluka o ,,1n

rekao da dok Vijede ne usvoji rrovi Pravilnik, sl.ari je
,,moratoriju", Sto znadi da ie Vijeie donijeti i odluk
bodova. Rekao je kako 6e se s planovimzr trajnog
situacija to bude rJozvoljavala, zbog (egaplanovi za
Anastazija Sorii Urani6 dodatno je pojasnila karko
usavr5avanj a za 202I. godirru od rujna nalaze na
ustanove koje nisu u ovoj godini stigle odrZatripreda
2021. godinu. Ve6ina planova je prikupljena, Povj
usavrSavanje ie se sastati u sljededa dva dedna i p
godine. O situaciji ie ovisiti hoie li se planovi rnoii
Predsjednica Vije6a rekla je kako se pitanje o ,,mora
koje se prolongiralo do kraja godine. Zarnolila je s

se do BoZiia mogla donijeti odluka. Osobno rniisli
protiv epidemiolo5kih mjera, ali dinjenica da se p
dlanstvu. Sandro Vidmanii rekao je kako je kolega
Bjelovarsko-bilogorske Zupanije, a istovremeno je d
Ptavilnik o izboru tijela HKMS kojeg ima isp.re,d se

o izboru delegata u Skup5tinu HKMS koji govore da
Komori moZe kandidirati, ali nema pravo glasa prili
mora podnijeti ostavku na dosada5nju duZnost u
tumadenje odredaba, bududi da on smatra da ako.f e
delegat. Predsjednica Vijeia zamolila je tajnika K
je kolega Bakii delegat. Tajnik Komore podsjertila je
odrZavaju skupStine podruZnica za izbor novih dele
ostali su delegati, buduii da se nisu odrZali izI:,ctri, a
delegati do izbora novih kako se delegati ne bi ,rsipa
dati ostavku kad je izabrana za Elanicu Vijeia u roku
predsjednica podruZnice. Tada.joj je redeno da rse to
tijela kao Sto su povjerenstva. R.ekla je da.ne zna
kolege zadto misle da ne trebaju dati ostavku uer

njena podruLnicaima pravo na 5 delegattl Sto ako se

pa joj je redeno da delegata moZe biti i manje od 5,
kako delegata mora biti todan broj, odnosno u ovom
se na njezinoj skup5tini ne javi dovoljno ljudi koji bi
da bude delegat. Tajnik Komore odgovorila je cla u

broj delegata. U c,dluci koja se donosi piiie todan
podruZnica. Ako se ne uspije izabrati dovoljan broj
Sto udiniti u tom r;ludaju. Rekla je da nema sukoba i

podruZnice i dlan Vije6a. Sto se tide ove rsituacije, ni
nije mogao predvidjeti da se neie moii i:nbrati novi



Predsjednica Vijeria pitala je jesu li gosp,cdin Bakic i
su izabrani za dlanove Vijei,a te moLe li r;e ona na slj
Tajnik Komore odgovorila je da ne moZe, a predsjed
logidno. Zvonimir Pardina rekao je kako je upravo
obna5a duZnost pa pita da mu se pojasni Sto to todno
Vijeie pro5lo gotovo godinu dana pa je njegovo pi
godinu dana u nel<akvoj koliziji. Zamolictje da se po
biti ako je delegal.. Tajnik Komore odgovorila jr: da
niti predsjednik Komore. Rekla je kako nLa dio pitanj
mogu odgovoriti gospodin Ilaki6 i gospoda Darryi
zanimaju odgovori kolege i kolegice, ved Lelipravn
skup5tina podrLala, Sto znadi da su dizali ruke sami
bila druga skup5tina. Tajnik Komore rekla je kako ni
skupStini na kojoj je potvrdeno Vijeie, prema n"jeni
Zvonimir Pardina rekao je kako to nije isitina jer je
pro5le godine u 1 l. mjesecu, Irena Danyi Holetii rek
primarnu zdravstrrenu zaltitu, a kada je iz;abrana za d
i nije vi5e bila naz:odna niti rra jednoj sjednici povj
skup5tini koja je ctdri.ana neposredno prije prve sjed
biti delegat, na Sto jo.i je redeno da de na sljedeioj sj
godine sudjelovati novi delegati koji ie bitiizabrani.
sjednici ove godirre, buduii da nisu izabrani novi del
pitanje nije osobne nego formalne prirode. Irenzr
kako sigurno ne bi sudjelovala niti na jednoj sjednici
ovoj sjednici morala.jer novi delegat nije izabran. Ne
dobro proditali pravilnike kad su izabrani u Viieie te
na kojoj se bira dlan Vijeia treba odmah izabrati i no
postupkom. Zvoniimir Pardina slaZe se s l{everrkom I
potvrduje samog sebe kao dlana Vijeia. Nije dotbio
ne smije obnaSati ako je delegat. Tajnik Komore po
dlana Vijeia, predsjednika Komore te doclala niti d
pitao je moZe li predsjednik podruZnice biti delegat,
Zvonimir Pardina moli da se napravili novi poslrrvnik
kako se ne bi stvarala konfuziia.
Izvje5ie o odrZancrj Skup5tini HKMS usvojeno je

Ad4)
Razno
Predsjednica Vijeca podsjetila je na prijedlog pc,v

Povjerenstvo predlaZe da se zapredsjednicu povjeren
predsj ednicu Povj r:renstva, umj esto dosada5nj e predsj
Povjerenstva.
Prijedlog Povjerenstva za bolnidku djelatrrost jednog
Predsjednik Komore podsjetio je na prijedlog s

dlanova Vijeia. U dogovoru s predsjednicom Vijeia
taptopi skuplji, buduii da Komora kao instituciia

e

i

)

stvaiabolnidku djelatnost u kojem
tva irhenuie Ani

icq Mirjane Lakii koja ostaje dlanic

je usvojen.

fr"nuje Anita Ma;i""tie ri*":.s r[
i Mirjane Lakii koja ostaje dlanica



(Windowse), Sto povisuje cijenu laptopa" Ponude su
programima se keie izmedu 160 i 185 tisuia kuna.
kupiti tablete na kojima bi dlanovi Vijeia mogli vidj
papira ili dita s mobitela. Prikupljene su i ponude za
20-tak dana. Prema ponudama cijene se kreiu od 95
tableti s Logitechovim tipkovnicama i instaliranim
lagano nositi. Rekao je da Vijede donese odluku o
laptopi malo preskupi i nisu planirani u ovoj gc,dini
nabava tableta za 95 tisuia kuna.
Agneza Aleksijevi6 rekla je da ona zataltlete.Ilojan
tableta i laptopa. Smatra da se ti novci mogu utro5iti
neizvjesna i moZda ce se morati donirati neka sredst
Predsjednik Komore rekao je kako ne bi nudio tu
dobro bilo imati kvalitetan tablet radi sucljelovanja
nabave tableta je u ovoj godini prihvatljiva.
sljedeioj godini ako se Vije6e odludi zalaptop<:.
u ovoj godini. Brankica Ividinec rekla je kako se sl
ovakve sastanke. Bududi da sad sjednice nisu p
po svakom dlanu i misli da se sredstva mogu utroSiti
Predsjednik je rekao kako je ova sjednicaplacenana
samo postoji u5teda na putnim tro5kovirnLa i cat,eri
Brankica Ividinec rekla je da svatko treba imati kval
prikljuditi na sjednicu.
Predsj ednic a Y rje(,a pital a j e j esu li sredstva predvi
Predsjednik je odgovorio da se rri u jedncrj stavci ne
osnovna sredstva. U ovoj godini moguie je nabaviti
je moguie nabaviti u sljedeioj godini. Zbog tre.nutne
osobito stoga Sto bi imali i tipkovnicu.
Predsjednica Vije6a rezimirala.1e kako ser tableti m
sljedeioj. Nakon provedenog glasovanja, Vijeie se
glasa, 2 glasazatablet i 15 glasovazalalttop.
Predsjednik je predloZio da oni koji ne Zele laptop,
Aleksijevid reklaje kako vei ima laptop od Komore
ima i veiina ustanova, odnosno podruZnica. Bojan
niti tablet niti laptop, buduii da mu nisu potrelbni.
Predsjednica Vijeia zamolila je predsjednika i ured
da PR agencija koja sad vodi odnose sjavno5cu prip
istide s krajem godine. Takoder je zamolila da se pri
Sandro Vidmanid rekao je kako je na web straniici K
Bj elovarsko-bil o gorske Zupanij e navederL Mario G
predsjednik Komore biti i predsjednik podruZnice. P
predsjednik podruZnice Dario Gazi6 i kako ie u po
stranici.

Predsjednica Vijeia svima je zahvalila, poZeljela je
okolnostima.
Zamolila je predsjednika da svima kaZe nesto o imenbvanju za koordinatora.

ljene i cijenar laptopa s originaln
redsjednik smatra da je moZda pametni
ti s've materijale,bez potrebe da se nosi

lete kojeje te5ko naii i deka se dosta
I 31 tisuiu kuna. Smatra da bi Lenov

iceom bili svima od koristi, pri demu
e rieli li tablete ili laptope, s time da s

kupnju. Smatra da je optimalna opcij

akiC rekao je kako je protiv nabavljanj
ne5(o drugo, obzirom da je situacija
zala1titnu oprerrnu ili lijekove.

rju al{o ona ne bi bila odrZiva te smatra
onli4e sjednicama Vije6a HKMS" Cije
ica Vijeia pitala je hoie li biti sredstav

lnik je rekao da sredstava zatablete
inil mobitelima ne mosu sluLiti za

:na iqti nadin toji u
za nabavu jer
isti nadin kao au Lt

n lnobitel putem kojeg se moZe

na u proradunu za 202 L godinu.
i nirbava laptopa, vei to spada pod st
letei u iznosu od 95 tisuia kuna. Lapt,

situaqije smatra da bi tableti viSe koristi

u nabhviti u ovoj godini, a laptopi u
ludilo zanabavku laptopa uz 4 su:zd

biju Xablete umjesto laptopa. Agneza
oji kpristi u ustanovi i podruZnici, a tak
kid zpmolio je da se njemu ne nabavljaj

omorp da prikupe pomrde za PR agenci
i i4vje56e za prosinac, buduii da ug

reme ponude za osiguranje.
more kao predsjednik PodruZnice
6, 5to zbunjuje ljude koji pitaju moZe I

rdsjednik Komore rekao je kako je
jeljjak biti izvr5ena promjena na web

ima Qobro zdravlje, osobito u ovirn



Predsjednik je rekao kako ga je ministar zdravstva
sestrinstvo narazini Republike Hrvatske. Od tada su
dnevnoj bazi te zaj edn idki do govaraj u premj e5tanj e
Predsjednica Vijeia rekla kako joj je drago Sto.je p
te se nada da 6e to pomoii pri rje5avanju Uredbe. Sv
predsjednik istaknuti ulogu medicinskih sesta:ra. Zah
sljedeia sjednica odrlati u Zivo.

Sjednicaje zavrlila s radom u 17.13 sati.

Zapisnik vodila:

Anastazij a S ori i Uranid

ije de$etak dana imenovao koordinatoro
ie s glavnim sestrama ustanova na

ra i prikupljaju podatke.
uloga I{KMS i predsjednika

zaje$no puno rade i nada se da 6e
lila]je svima i rekla kako se nada da

Vije6a Komore:

rin4 Fri5dii, magistra sestrinstva

P{edsjednica


